

Protokoll för UNF Kronoberg 11/12-2017

Plats: Vattentorget

Närvarande: Emil Johansson, Simon Pettersson, Felicia Grill, Jennie Rydén, Mina Karlsson, Noëmi Liebe, Emma Axelsson

Närvarande utan rösträtt: Pontus Oskarsson

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda runt bordet.

4. Föregående protokoll/Wunderlist

Går igenom vår Wunderlist. Eftersom att vi går igenom wunderlisten så känner vi att vi inte behöver gå igenom föregående protokoll, dessutom har alla haft chansen att läsa den via google drive.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val

a. Protokolljusterare

Jennie Föreslår att välja Simon till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Mina Föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Mina till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Jennie Föreslår sig själv till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Jennie till parkeringsvakt.

6. Ekonomi

Emil går igenom resultatrapporten.

Pontus meddelar att IOGT-NTO har tagit ett beslut att investera i fastigheter/lokaler. De ska finansiera detta genom att ta pengar från nedlagda föreningar om deras pengar inte har använts av föreningen/distriktet på fem år. Vi borde kolla på hur vi ska investera de pengar vi har från UNF Aring.

7. Verksamhetsutvecklare

Pontus har varit ute och värvat lite, dock har det inte blivit så stora resultat. Pontus har varit på en personalsamling och har även jobbat en del med överlämning till nästa verksamhetsutvecklare. Det verkar som att den är en till förening på gång, men i dagsläget är det lite oklart.

8. Årsplan/arbetsplan

December: Det ska vara en FSS, två värvningar och vi ska ha 200 betalande medlemmar, vi ska ha en ölköpskontroll och ett nyårsfirande.

Januari: Det ska ske en värvning samt delta på kulturnatten.

Februari: Nyhetsbrevet ska skickas ut i februari.

9. Rapporter

a. UNF 38 Kamratkretsen

b. UNF Soberlan

c. UNF Tillsvidare

d. UNF Nobergko

e. JUNF-aktivitet

f. Skuld hos IOGT-NTO

g. Nyår

h. FSS

i. Kursgården

Mötet beslutar

ATT notera alla rapporter.

10. Ölköpskontroller

Noëmi drog i en ölköpskontroll förra veckan, de köpte inte ut på någon av de sju butikerna de besökte. Kommunerna vill gärna samarbeta med oss vartannat år med ölköpskontrollerna. Mina och Jennie drar i en ölköpskontroll innan nyår. Noëmi och Jennie skriver en insändare angående detta.

11. Utköpskontroller på SJ-tåg

Emma har skrivit en insändare angående SJs nya grej "Happy hour". Max Johansson tycker att vi borde göra en utköpskontroll, förbundet betalar för våra kostnader om vi gör det.

Mötet beslutar

ATT Jennie och Mina ansvarar för utköpskontroller på tåg.

12. Värkning i vår

Henrik Yxing från Jönköping frågade Emma om vi var intresserade av att göra ett sportlovsutbyte. Det kommer någon från Jönköping den 5 januari och stöttar oss. Jönköping har även erbjudit sig att stötta oss i annan värkning med. Pontus börjar med att kolla med skolor.

Mötet beslutar

ATT Emil tar över detta arbete när Pontus slutar.

13. Protokoll

Felicia tar upp att det går segt med att justera protokoll från allas sida och att det måste bli bättre.

Mötet beslutar

ATT Felicia wunderlistar varje gång någon ska justera ett nytt protokoll.

14. Distriktsbidrag

Vi ska fylla i och skicka in distriktsbidraget. Vi fyller i och skickar in bidraget under mötet.

15. DÅM

I OGT-NTO kunde inte byta helg på sitt DÅM och kommer att köra det samtidigt som Junis. Vi går en runda för att känna av stämningen om vi ska byta datum eller inte.

Mötet beslutar

ATT vi ska byta helg på vårt DÅM

ATT vi ska ha vårt DÅM den 15 april.

16. Nya föreningar

Vår nystartade förening i Braås den 2 januari, vi behöver en eller flera representanter. Emma och Mina kan delta på årsmötet.

Somalia youth power håller på med en UNFaren just nu, det hade varit bra om vi kunde träffa föreningen. Noëmi följer med och träffar föreningen tillsammans med Pontus.

17. Tv-projekt

På förra mötet pratade vi om Hugos förfrågan om ett projekt som I OGT-NTO tänkte starta upp. Hugo har inte återkommit med någon mer information till oss, det blir svårt att ta beslut utan information.

Mötet beslutar

ATT skjuta på beslutet fram till att Hugo återkommer med information.

18. Kommande möten

Nästa möte är den 8 januari kl 18.15, fikaansvarig är Noëmi.

Arbetsdag är den 12 januari kl 15.00.

Mötet efter det är den 5 februari kl 18.45.

19. Avslutande av mötet

Emma avslutar mötet.

Mötesordförande - Emma Axelsson

Mötessekreterare – Felicia Grill

Protokolljusterare – Simon Pettersson
